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Medlemmer af bestyrelsen DcH Stevns: 

• Karin Nielsen, formand 

• John Dahlkvist, næstformand 

• Henrik Koziara, kasser 

• John Mortensen, medlem  

• Dorthe Kapler Holmboe, medlem 

• Birgitte Rantzau Christensen, medlem 

• Morten Dahlkvist, medlem 

 

• Louise Østengaard, suppleant 

• Lena Christophersen, suppleant 

 

 

Møde den 2. juni 2025 kl. 18.30 i klubhuset i Holtug. 

 

Afbud:  

 

Referent: Dorthe Holmboe 

 Dagsorden Referat  Ansvarlig  

1 
Nyt fra formanden 

Landsforeningen: 

Der er kommet et nyhedsbrev, som er lagt ud på hjemmesiden. 

 

Kredsen: 

Der var Kredsrådsmøde d. 30. april. DKK har ændret deres do-

pingregler, så hundene nærmest ikke kan få nogen former for 

medicin. 

 

Hvis vi har overskud af DcH bladene kan vi give dem til dyrlæ-

gerne og til bibliotekerne. 

 

Morten Vahlers er blevet kredskasser. Han vil bestræbe sig på, 

at opkræve og udbetale penge noget hurtigere end det tidligere 

er blevet gjort. 
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Medlemmers mærkedage – har vi glemt nogen? 

Vi aftaler, at vi på det sidste møde hvert år, udarbejder en 

oversigt over, hvem der har en mærkedag året efter, så vi hu-

sker det. 

2 Nyt fra kassereren Klubmodul: 

Henrik og Karin har fået undervisning i klubmodulet af Morten 

Vahlers. Så de føler sig godt klædt på nu, til at begynde at 

bruge det til klubbens regnskaber. 

Vi er på fra 1. januar 2025. Det hele skal dog lige bogføres 

med tilbagevirkende kraft. 

 

Henrik er i dialog med Bygma vedr. deres sponsorat. 

 

Det drøftes, om vi skulle prøve at indgå en sponsoraftale med 

OK. 

Henrik og Karin 

 

 

 

 

 

 

Henrik 

3 Nyt fra instruktørud-

valget 
Ny retningslinje om at gå til konkurrence, hvis man ikke er til-

meldt et hold. Retningslinjen er godkendt af bestyrelsen og bli-

ver nu sat ind i mappen i klubhuset. 

 

Instruktører skal vedligeholde deres uddannelse. Har man ikke 

taget efteruddannelse i 10 år, så kan man ikke længere tage 

nye kurser uden, at man tager grunduddannelsen igen. 
 

Instruktørudvalget er ansvarlige for at afholde kurser for klub-

bens instruktører og hundefører. 

John D. 

4 
Konkurrenceudval-

get 

 

Rasmus fra Kalundborg har konstrueret en Google Forms, hvor 

man kan indmelde, hvornår man ønsker at afholde konkurren-

cer. 

Der kommer et link. 

 

”Fauna” er en APP, hvor man kan få sine resultater oplyst digi-

talt. Fra 2026 bortfalder resultatbogen (den lille grønne bog) og 

resultaterne skrives ind i ”Fauna”. 

 

Karin har valgt at stoppe som konkurrenceleder. Karin vil an-

noncere på Facebook, at hun stopper, så hvis man gerne vil 

overtage denne vigtige og spændende post, så skal man give 

Karin besked. Karin vil sørge for oplæring. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Karin 
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Vi mangler p.t. nu en til at stå for henholdsvis lydighedskonkur-

rencerne og agility konkurrencerne. 

 

John D. står for nose-work konkurrencerne og Louise står for 

rallykonkurrencerne. 

 

Der mangler også sporlæggere. Der skal uddannes flere til det. 

 

Måske kan det ende med at der må holdes et års pause med 

lydigheds- og agilitykonkurrencerne, mens der uddannes spor-

læggere og indtil der er en eller flere, som melder sig på banen 

til at stå for at arrangere lydigheds- og agilitykonkurrencerne. 

5 Klubhus Elinstallationer:  

Der er et ønske om at få sat en timer på lyset udenfor på ter-

rassen og få sat mere lys op på pladsen. I den forbindelse har 

en elektriker set på klubhusets elinstallationer i al almindelig-

hed og har ved den lejlighed fundet ud af, at de elinstallationer, 

der er på loftet, er meget ulovlige. 

Det undersøges, hvad det vil koste at få det udbedret. Af sik-

kerhedsmæssige årsager, bliver det nødvendigt at få det gjort. 

Vi skal selv grave en rende, hvor strømmen skal lægges. Det 

undersøges, om vi kender nogen med en rendegraver. 

Arbejdsdagen: 

Der er hul i en af tagpladerne, så det regner ind på loftet. Så 

det skal ordnes på arbejdsdagen. 

Gavlen skal males og bagsiden af klubhuset (trævæggen) skal 

males. 

Spejlvæggen på skuret skal males to gange. 

Træer og buske rundt om pladsen skal klippes. 

Der skal sættes rullegardiner op på fem vinduer i klubhuset. 

Karin køber dem. 

Toiletterne skal males og fuges i hjørnerne. Og huller skal 

spartles. 

Hegnet foran klubhuset trænger til at bliver skiftet. Det bliver til 

næste år. Og der skal lægges flere fliser ud foran hegnet. 

John D. 
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Der skal sættes skilte op om, at man skal samle op efter sin 

hund. 

Karin lægger det ud som event nu på hjemmesiden, så vi for-

håbentligt får rigtig mange hjælpere. 

Birgitte spørger om Lasse vil lægge det op på Facebook. 

Der skal købes nogle materialer ind til arbejdsdagen. Det sør-

ger John M. for. 

 

 

Karin 

 

 

Birgitte 

John M. 

 

 

6 Leje af skov Morten foreslår, at vi spørger ejeren af Kræmmerskoven, om vi 

kan leje den til at træne og gå konkurrencer i. John D. tager 

kontakt til ejeren og hører, hvad det eventuelt vil koste. 

John D. 

7 Eventuelt Vi ’skylder’ stadig Borgerforeningen kaffe/kage. 

Vi inviterer dem til sommerafslutningen.  

Det er observeret, at der er børn, som cykler op og ned at vo-

res springbrædder. Så derfor sætter vi det ene ind i skuret. Så 

det holder sig pænt til konkurrencer. 

Karin. 

 

 


